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Afdeling  

 

1.  Tijdens de commissievergadering is een vraag gesteld door Bart Huisman (GL) inzake de 

bezetting/gebruik van de huidige kunstgrasvelden bij de diverse verenigingen en hoe 

deze verhoudt tot de KNVB-normen. Oftewel is het mogelijk om het aantal 

kunstgrasvelden naar beneden bij te stellen om bijvoorbeeld natuurgras aan te brengen. 

Is dit inmiddels inzichtelijk gemaakt bij de kunstgrasverenigingen? 

antwoord  Zoals in het raadsvoorstel aangegeven is er tijd nodig om te komen tot nieuw beleid. 

Waarbij moet worden onderzocht of ombouw naar natuurgras wenselijk en haalbaar is. 

Dit is onder andere afhankelijk van de vraag of hiermee voor de betreffende 

vereniging(en) voldoende bespeelbare velden overblijven. Ook de verenigingen spelen 

een rol in een dergelijk onderzoek. 

De KNVB normen buigen zich enkel over het aantal benodigde wedstrijdvelden, waarbij 

er van wordt uitgegaan dat deze velden niet eveneens voor trainingen worden ingezet. 

Omdat trainingen niet worden meegenomen, dient de daadwerkelijke 

capaciteitsbehoefte in beeld te worden gebracht. Dat vraagt tijd. 

Voor het nieuwe beleid kijken we ook naar ontwikkelingen die van invloed zijn op de 

(toekomstige) capaciteitsbehoefte, zoals demografische ontwikkelingen. 

 

2. FC Medemblik heeft 2 hele, 2 halve kunstgrasvelden en een normaal natuurgrasveld op 

dit moment. Er zijn in totaal 14 teams (bron: site van de club) die voetballen bij de 

vereniging, waarvan 6 seniorenteams die deels op zaterdag en op zondag spelen. Naar 

mijn inziens een lage bezetting als je kijkt naar de KNVB normen. Is het mogelijk om 

een aantal velden af te stoten of om te vormen naar natuurgras om binnen de KNVB 

normen te blijven? Zo ja wat is het minimumaantal velden wat FC Medemblik op basis 

van zijn aantal teams nodig heeft en wat is dan de eventuele besparing? 

Antwoord Ook hier geldt, zoals bij vraag 1 aangegeven, dat het tijd vraagt om de (toekomstige) 

capaciteitsbehoefte in beeld te brengen. 

Er zijn bij de vereniging 32 jeugdteams en 6 seniorenteams actief. Dit zet de 

verhoudingen zoals bovenstaand geschetst mogelijk in een ander perspectief. 

 

 


